

张掖医药老师英语培训

(Instead of a final exam, it's time for...) 代替期末考试.

ZHANGYE MEDICAL COLLEGE TEACHERS' ENGLISH TRAINING

BIG A REVIEW GAME

大复习
游戏

THURSDAY, JUNE 22ND, 2006
2006年6月22号

5TH FLOOR A/V CLASSROOM 8-9:45 PM
电教室 晚上 8:00-9:45

RULES:

所有参加游戏的老师分为四组, 每一组最多有10个人 (每一组最多可以有2个英语老师).
每一个队员要回答下面学过的题目的问题, 为了得分, 问题包括口语、听力、听写、填空, 得分最多的组会得下面提到的奖品。

PRIZES:

Members of the first-place team will receive: A U.S. coin set (25¢, 10¢, 5¢, 1¢), An English Dialog Tape, An MP3 CD of ^{Western} Music.
第一名的组的每个队员都会得到这些奖品: 一套美国硬币 (25分, 10分, 5分, 1分), 英文对话磁带, 西方 MP3 CD 音乐。

Members of the second-place team will each receive one U.S. penny.
获得第二名的组的每个队员都得1美分。

TOPICS:

All topics covered in the 2005-2006 school year will be covered. They include...
只要涉及到这一年学过的所有问题, 都会问相关的问题。

介绍. 喜欢或不喜欢. 钱 学校 比较 中国和美国 描述人 描述人的问题
INTRODUCTIONS, LIKES+DISLIKES, MONEY, SCHOOL, COMPARISONS, CHINA AND THE USA, DESCRIBING PEOPLE, QUOTATIONS, AND DIRECTIONS

TIPS:

Bring an English-Chinese, Chinese-English Dictionaries, and all the handouts from class!
带上所有的英语词典, 汉英词典, 所有上课时发的笔记 (相关资料).

欢迎不参加游戏的老师和学生过来参观!

Students and non-competing teachers + staff are encouraged and welcomed to spectate!